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104 20 Stockholm 
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Idrottsnämnden Protokoll 4/2021 

  

 

 

   
 

 Tid Tisdagen den 25 maj kl. 17:30 – 17:57 
   

 Plats Hantverkargatan 3, lokal Glasbruket 
   

 Justering 

 

 

 

Måndagen den 31 maj 2021 av §§ 1-3, 5-11 

Omedelbar justering av § 4 den 25 maj 2021 

 

 

 

 Karin Ernlund                                                             Hassan Jama 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Karin Ernlund (C), ordförande 

Hassan Jama (V), vice ordförande 

           

Bo Sundin (M) (Skype) 

Mikael Sundin (M) (Skype) 

Daniele Fava (M) (Skype) 

Minna Thullberg (MP) (Skype) 

Destiny Zandi Näslund (KD) (Skype) 

Alexander Ojanne (S) (Skype) 

Suhur Salahyusuf (S) (Skype) 

Ulla Sjöbergh (S) (Skype) 

Tobias Johansson (V) (Skype) 

 

Ersättare: 

Camilla Hane (M) (Skype) 

Camilla Bergman (L) (Skype) 

Hamid Ershad Sarabi (C) (Skype) 

Nahman Hanna (S) (Skype) 

Sandra Zuniga Michel (S) (Skype) 

Moissis Nikolaidis (S) (Skype) 

Lisa Söderblom Arce (V) (Skype) 

Lina Lindfors (V) (Skype) 

 

 

 

 

 
Tjänstemän: 

 

 

Förvaltningschef Marina Högland, enhetschef Peter Ahlström (Skype), IT-

administratör Omar Farjani, borgarrådssekreterare Alice Vestlin (C) 

(Skype), nämndsekreterare Marie Norrberg, ekonomichef Susanne 

Olsson (Skype), avdelningschef Niklas Pettersson (Skype) 

personalföreträdare Linda Runcrantz (Skype). 
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 § 1 
Val av justerare och tid för justering 
 
Beslut 
Idrottsnämnden utser vice ordföranden Hassan Jama (V) att tillsammans 
med ordföranden Karin Ernlund (C) justera dagens protokoll. 

 
Justering sker måndagen den 31 maj 2021. 

 
 
§ 2 
Anmälan av delegationsbeslut fattade inom idrottsförvaltningen 

A. Delegationsbeslut 210427 

 
Beslut  
Anmälningarna läggs till handlingarna. 

 
 
§ 3 
Anmälningsärenden 

A. Protokoll från idrottsnämndens funktionshindersråd 
B. Gubbängens sportfält, lägesrapport 
C. Detaljplan för Tenstadalens dagvattenpark, del av Akalla 4:1 

m.fl. vid kvarteret Öper i stadsdelarna Tensta och Solhem 

 
Beslut  
Anmälningarna läggs till handlingarna. 
 
Särskilt uttalande 3B 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) och Alexander Ojanne m.fl. 
(S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Det är glädjande att se att anläggandet av rugbyplanerna vid 
Gubbängens sportfält fortskrider. Särskilt glädjande är det att 
uppdraget har utökats sedan projektet startades och att det nu kommer 
att byggas stängsel runt planerna samt ett garage.  
 
När inriktningsbeslutet för projektet revideras av den grönblå 
majoriteten 2019 lyftes den planerade konstgräsplanen ut ur projektet 
vilket vi var starkt kritiska emot. Vidare hade vi synpunkter på att det 
saknades ordentlig belysning, läktare och inhägnad vilket gör att 
planerna inte kan användas i tävlingssammanhang på högre nivå.  
 
Vi menar fortfarande att idrottsförvaltningen bör se över möjligheten att 
komplettera projektet utifrån ovan nämnda synpunkter. Det skulle 
möjliggöra försäsongsträning och att planerna skulle kunna nyttjas 
betydligt fler timmar per år än i nuvarande utformning. 

 
 
§ 4  
Tertialrapport 1 2021 för idrottsnämnden 
Dnr 1.2/2021/1275 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förslag från ordföranden Karin Ernlund 
(C), Bo Sundin m.fl. (M), Daniele Fava (L), Minna Thullberg (MP) och 
Destiny Zandi Näslund (KD): 
 

1. Att godkänna förvaltningens beslutspunkter enligt 
tjänsteutlåtande. 
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2. Att godkänna handlingsplan för främjande av psykisk hälsa 
genom fysisk aktivitet bland ungdomar i Stockholm stad enligt 
förvaltningens förslag. 

3. Att därutöver anföra: 
 
Vi i majoriteten ser oroade på hur den psykiska ohälsan ökar i 
samhället och att pandemin har gjort att utvecklingen går åt fel håll. 
Många fler barn och ungdomar uppger idag än för några år sedan att 
de inte mår bra och utvecklingen är oroväckande. Den grönblå 
majoriteten beslutade därför i kommunfullmäktiges budget för 2021 att 
idrottsnämnden skulle ta fram en handlingsplan mot psykisk ohälsa 
genom fysisk aktivitet.  
 
Den handlingsplan som finns som bilaga i Tertialrapport 1 i 
idrottsnämnden och som även ingår i tertialrapporterna i 
socialnämnden, utbildningsnämnden och arbetsmarknadsnämnden är 
en första återrapportering av uppdraget. Det är viktigt att staden tar ett 
helhetsgrepp om frågan och vi tillsammans arbetar och fortsätter 
utveckla arbetssätt för att uppnå en godare psykisk hälsa genom fysisk 
aktivitet. 
 
I nästa steg vill vi att fler fack- och stadsdelsnämnder får möjlighet att 
inkomma med förslag på hur de kan bidra i arbetet genom respektive 
verksamhet. Idrottsförvaltningen får därför i uppdrag att i kommande 
tertialrapporter återkomma med fler åtgärder och förslag på hur fler 
delar av staden kan bidra och samarbeta för att främja den psykiska 
hälsan. Åtgärder som föreslås ska finansieras inom ram och åtgärder 
som kräver ytterligare finansiering lyfts som förslag till nämnden. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 14 maj 2021. 
Förvaltningen föreslår att nämnden beslutar följande: 
 

1. Prognosen godkänns och överlämnas till kommunstyrelsen. 
2. Nämnden godkänner reviderad handlingsplan mot 

våldsbejakande extremism enligt bilaga 1. 
3. Nämnden godkänner handlingsplan i enlighet med Stockholms 

stads strategi 2019-2022 för att minska risken för att barn, 
unga och unga vuxna dras in i kriminalitet enligt bilaga 2. 

4. Nämnden godkänner handlingsplan för främjande av psykisk 
hälsa genom fysisk aktivitet bland ungdomar i Stockholms stad 
enligt bilaga 3. 

5. Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 

1. Ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), Daniele 
Fava (L), Minna Thullberg (MP) och Destiny Zandi Näslund 
(KD) föreslår (se beslutet). 
 

2. Förvaltningens förslag. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) ställer förvaltningens förslag mot 
förslaget från ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), 
Daniele Fava (L), Minna Thullberg (MP) och Destiny Zandi Näslund 
(KD) och finner att nämnden beslutar enligt förslag från ordföranden 
Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), Daniele Fava (L), Minna 
Thullberg (MP) och Destiny Zandi Näslund (KD). 
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Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) och Alexander Ojanne m.fl. 
(S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Pandemin har drabbat nämnden mycket hårt, den ekonomiska 
prognosen i tertialbokslutet visar just nu på ett nettounderskott om 
drygt 133,4 mnkr. Pandemins effekter på förvaltningen gör att det finns 
många osäkerhetsfaktorer som kommer få långtgående konsekvenser 
för förvaltningen samt för idrotten i Stockholm. Vår uppfattning är att 
förvaltningen måste få ekonomisk kompensation för pandemins 
effekter. Vi ser annars en risk att besparingar av driftbudgeten under 
innevarande verksamhetsår skulle få allvarliga konsekvenser. Vi är 
särskilt oroade för att underskottet kommer gå ut över verksamheterna.  
 
Då vi ser att de ekonomiska konsekvenserna av pandemin också ger 
eftersläpningseffekter bl.a. på entréavgifter och träningskort som 
minskar och även påverkar kommande år. Behov finns därför att 
ekonomisk kompensation är nödvändigt också under nästkommande 
år.  
 
Vi ser med oro på att den blå-gröna majoriteten vill fortsätta med olika 
marknadsexperiment. 
Att man givit förvaltningen uppdraget att ”identifiera verksamheter som 
konkurrerar med fristående aktörer” torde tyda på att majoriteten har 
ambitionen att privatisera verksamhet eller upphandla drift. Majoriteten 
pratar mycket också om ”extern finansiering” för lösa bristen på 
idrottsanläggningar. Tyvärr finns dock väldigt få exempel på att OPS 
och andra typer av extern finansiering av idrottsanläggningar i 
slutändan varit en besparing för berörda kommuner. Tyvärr finns dock 
få exempel på att extern finansiering av idrottsanläggningar i slutändan 
varit en besparing för berörda kommuner. Risken är istället att 
hyreskostnaderna blir skyhöga och därmed i längden blir en dålig affär 
för skattebetalarna. 
 
 
§ 5 
Stöd till Hellasgården 
Dnr 3.4/2021/1300 

 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Idrottsnämnden godkänner ansökan avseende friluftsverksamhet på 
Hellasgården enligt de förutsättningar som beskrivs i detta 
tjänsteutlåtande och beviljar ett stöd om 233 tkr till Garantföreningen 
Hellas Friluftshem. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 23 maj 2021. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 

 
§ 6 
Kundnöjdhetsundersökning i stadens idrottsanläggningar 2020 
Dnr 1.2/2021/684 
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Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförförvaltningens förslag: 
Idrottsnämndens godkänner förvaltningens redovisning. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 10 februari 2021. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) och Alexander Ojanne m.fl. 
(S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Enligt kundnöjdhetsundersökningen är städning av toaletter och 
duschrum i sim- och idrottshallarna samt städning av områden i och 
kring omklädningsrummen på idrottsplatserna undermålig. Det är ett 
problem som våra sim- och idrottshallar haft under en längre period. I 
flera andra kommuner har man under senare år, med anledning av 
bristande kvalitet och arbetsvillkor, valt att ta tillbaka städningen i egen 
regi. 
 
I flera fall har detta inneburit betydande förbättringar för renhållningen 
vid våra gemensamma verksamheter. Vi vill därför se över möjligheten 
att ta över städningen av våra sim- och idrottshallar när nuvarande 
avtal löper ut. 
 

 
§ 7 
Svar på uppdrag avseende fler bokningsbara vinterplaner 
Dnr 3.1/2021/1496 
 

Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Idrottsnämnden beslutar att införa bokningsbara fotbollsplaner under 
ickesäsong 2021/2022 i enlighet med detta tjänsteutlåtande. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 17 maj 2021. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
§ 8 
Svar på skrivelse från V om systematiskt renoveringsarbete 
Dnr 1.6/2021/1291 
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Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Idrottsnämnden godkänner och överlämnar förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 22 april 2021. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 

 
 
§ 9 
Svar på skrivelse från V om solcellsutbyggnad i fastighetsbestånd 
Dnr 1.6/2021/1520 
 
Beslut 
Idrottsnämnden godkänner och överlämnar förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 22 april 2021. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 

 
 
§ 10 
Förvaltningschefen informerar 
Förvaltningschefen Marina Högland informerar om följande punkter: 
 

• Ett kommande ärende till juninämnden som avser extrastöd till 
föreningar som har egna lokaler. 

 

• Situationen i Liljeholmshallarna. En allvarlig dispyt har pågått 
under en tid mellan två föreningar inom samma 
paraplyförening. Detta har nu eskalerat till den grad att 
förvaltningen bestämt att stänga lokalen för att komma tillrätta 
med problemet. 
 

• Utomhusbassängerna som avser betalbaden har öppnat. 
 

• Utomhusaktiviteter har startat. 
 

• Förvaltningen arbetar vidare med att succesivt bredda 
öppnandet inomhus, förutsatt att inga nya restriktioner 
kommer. 
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• Bemannar upp med trygghetsvärdar på förvaltningens 
anläggningar. 
 
 

§ 11 
Övrigt 
Tobias Johansson (V) undrar angående simskolor – om det innebär en 
minskning av de kommunala simskolorna då det blir ett ökat antal 
föreningssimskolor. 
 
Förvaltningschefen Marina Högland svarar att målsättningen är att 
utöka föreningarnas möjligheter, vilket kommer innebära mer 
föreningstid. Den kommunala simskolan kommer fortsatt finnas kvar i 
stor utsträckning. 
Detta innebär att timmarna totalt sett kring simskoleverksamheten inte 
kommer att minska. 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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